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PROTOKÓŁ NR 203/2023 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 09 marca 2023 r. 

W dniu 09 marca 2023 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CCIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, 
naczelnicy wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CCIII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu, a więc Zarząd obradował 
będzie w pełnym składzie. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja o warunkach naboru wniosków o dofinansowanie zadań mających na celu poprawę 
bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu dróg powiatowych z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg na 2023 r. – spotkanie z udziałem dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych   
w Czarnkowie. 

2. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie 
nauczyciela w wymiarze powyżej 1 etatu, 

2) prośba dyrektora MDK w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 
instruktora modelarstwa, 

3) prośba dyrektora MOS w Białej o przypisanie do budżetu jednostki środków z tytułu 
odszkodowania za zalanie pomieszczeń. 

3. Informacja Związku Powiatów Polskich dotycząca sytuacji finansowej szpitali. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

5. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.5 

 Sprawy różne. 

Posiedzenie Zarząd rozpoczęto od punktu 5 – sprawy różne. 

 Zarząd powrócił do tematu przeniesienia OIOM –u i utworzenia ZOL – u w budynku 
czarnkowskiego szpitala, co jest zadaniem priorytetowym dla Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie. Na jednym z wcześniejszych posiedzeń inspektor nadzoru uznał, że najlepszym 
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rozwiązaniem byłoby rozpoczęcie adaptacji pomieszczeń II piętra budynku A i D na Oddział OIOM   
i przeniesienie OIOM – u do zaadaptowanych pomieszczeń. W ten sposób uwolni się część powierzchni 
na oddziale ginekologicznym, na której będzie można  tworzyć ZOL. Dopóki nie wyprowadzi się OIOM – 
u, to w pełni nie stworzy się ZOL -u, który docelowo ma mieć 30 miejsc. Wyprowadzenie OIOM – u   
z dotychczas zajmowanych pomieszczeń pozwoli bez większych kosztów adaptacyjnych utworzyć na ten 
czas ZOL na 19 miejsc.  Jak wyjaśnił w dniu dzisiejszym inspektor nadzoru, zrobił on rozeznanie rynku 
odnośnie ustalenia wartości szacunkowej wykonania zadania. Na zapytanie odpowiedziały 3 firmy, koszt 
wykonania robót wahał się od kwoty 4 360 tys. zł do kwoty ponad 4 696 tys. zł. Jednak w ostatnich 
dniach zmieniła się koncepcja funkcjonowania OIOM –u , ma być to 4 łóżkowy oddział, nie jak wcześniej 
zakładano 6, stąd zmniejszy się zakres robót i tym samym zmniejszą się koszty. Zdaniem inspektora 
może to być kwota 3 500 tys. zł. Jednak wcześniej dokonać należy zmiany samego projektu, projektant 
obiecał dokonać zmiany do końca marca br., po zmianie projektu będzie można zadanie skosztorysować, 
co jest bardzo ważne dla Zarządu, który zamierza zaciągnąć kredyt na to zadanie. Temat pozostawiono 
otwarty. 

W sprawach różnych Wicestarosta poinformował członków Zarządu, iż ogłoszony został drugi 
nabór na stanowisko z-cy dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej ds. lecznictwa. Oferty można 
było składać do 7 marca br., wpłynęły 2 oferty. 20 marca br. zaplanowano posiedzenie Komisji 
Konkursowej powołanej do wyłonienia kandydata na to stanowisko.  

Ad.1 

Informacja o warunkach naboru wniosków o dofinansowanie zadań mających na celu poprawę 
bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu dróg powiatowych z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg na 2023 r. – spotkanie z udziałem dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych przedstawił Zarządowi Informację (zał. nr 3)  
o warunkach naboru wniosków o dofinansowanie zadań mających na celu poprawę bezpieczeństwa 
niechronionych uczestników ruchu dróg powiatowych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 r., 
do którego Zarząd zamierza aplikować o środki na realizację trzech zadań – przejść dla pieszych   
w miejscowości Krzyż Wlkp., Gębice i Biała, na które to zadania powiat posiada pełną dokumentację.  

Od 2 marca do 1 kwietnia 2023 r. Wojewoda Wielkopolski prowadzi nabór wniosków skierowany do 
wielkopolskich gmin i powiatów o dofinansowanie zadań mających na celu wyłącznie poprawę 
bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu dróg powiatowych lub gminnych z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg (RFRD) na 2023 r.  Wysokość środków Funduszu przeznaczonych na 

dofinansowanie tych zadań w województwie wielkopolskim na rok 2023 wynosi 85.893.508,61 zł. Przy 
uwzględnieniu liczby powiatów i gmin w województwie oraz funkcji transportowych 
wykonywanych przez drogi powiatowe i gminne podział środków na dofinansowanie zadań 
pomiędzy zadania gminne i powiatowe wynosi 50% do 50%. Kwota przeznaczona na realizację 
zadań gminnych wynosi 42.946.754,31 zł. Kwota na realizację zadań powiatowych wynosi 
42.946.754,30 zł. 
Nabór stanowi nowy instrument RFRD, mający na celu finansowe wsparcie zadań gminnych 
i powiatowych polegających na realizacji elementów dróg publicznych służących poprawie 
bezpieczeństwa niechronionych użytkowników ruchu, takich jak: 
 drogi dla pieszych, 
 drogi dla pieszych i rowerów, 
 drogi dla rowerów, 
 oświetlenie drogowe, 
 przejścia dla pieszych, 
 urządzenia alternatywne, ułatwiające przekraczanie dróg, w postaci przejść sugerowanych, 
 przejazdy dla rowerów, 
 perony przystankowe wraz z dojściami do tych peronów. 
Beneficjenci mogą liczyć nawet na 30 mln zł dofinansowania, stanowiącego nie więcej 
niż 80% kosztów kwalifikowalnych realizacji zadania. 
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Wnioskodawca jest uprawniony do składania wniosków o realizację zadań, których realizacja 
przewidziana jest na okres nie dłuższy niż 12 miesięcy. Wnioskodawca może złożyć niegraniczoną liczbę 
wniosków o dofinansowanie. 
Przedmiot dofinansowania stanowi budowa, przebudowa lub remont drogi powiatowej albo drogi 
gminnej, mające na celu wyłącznie poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu, mając 
na uwadze, że:  
a) zadanie realizowane jest w oparciu o zezwolenie, pozwolenie lub zgłoszenie realizacji robót 
budowlanych oraz projekt organizacji ruchu drogowego,  
b) przyjęte w ramach zadania rozwiązania są zgodne z wytycznymi dotyczącymi dróg rekomendowanymi 
przez Ministra Infrastruktury, w szczególności w zakresie projektowania infrastruktury dla pieszych 
c) każde zgłaszane do dofinansowania przejście dla pieszych musi być wyposażone w istniejące lub 
projektowane w ramach objętego wnioskiem zadania:  
− dedykowane oświetlenie,  
− dojście do przejścia w postaci drogi dla pieszych, drogi dla pieszych i rowerów lub drogi dla rowerów,  
− rampy krawężnikowe na całej szerokości przejścia dla pieszych,  
− system fakturowych oznaczeń nawierzchni. 
Jednym z warunków złożenia wniosku jest to, że wnioskodawca posiada projekt organizacji ruchu, stąd 
przy zadaniu w Gębicach należałoby opracować nowy projekt. Należałoby również zaktualizować 
kosztorysy dla trzech planowanych do złożenia zadań - Krzyż Wlkp., Gębice i Biała. Pan Ignasiński poddał 
pod rozwagę złożenie również wniosku na zadanie w Romanowie, budowa chodnika za ok. 8 mln. zł. 
Temat pozostawiono otwarty.  

Ad.2 

Sprawy z zakresu edukacji:  

1) wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie 
nauczyciela w wymiarze powyżej 1 etatu, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 4 ) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie nauczyciela w wymiarze powyżej 1 etatu. Dodatkowy wymiar 2 godziny tygodniowo   
z przedmiotu organizacja małych zespołów.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

2) prośba dyrektora MDK w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 
instruktora modelarstwa, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 5 ) dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance   
o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego instruktora modelarstwa. Dyrektor prośbę 
motywuje potrzebą wynikającą z braku instruktora o podobnych kwalifikacjach, który mógłby 
kontynuować zajęcia z modelarstwa w sekcji technicznej.  

Prośbę rozpatrzono pozytywnie.  

3) prośba dyrektora MOS w Białej o przypisanie do budżetu jednostki środków z tytułu 
odszkodowania za zalanie pomieszczeń, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 ) dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance   
o przypisanie do budżetu jednostki środków w wysokości 4 178,36 zł z tytułu odszkodowania za zalanie 
pomieszczeń w budynku internatu. 

Prośbę rozpatrzono pozytywnie. Przypisanie środków nastąpi na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 

Ad.3 

Informacja Związku Powiatów Polskich dotycząca sytuacji finansowej szpitali. 

 Zarząd zapoznał się z informacją Związku Powiatów Polskich dotyczącą sytuacji finansowej szpitali.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

O krótką interpretację materiałów Starosta poprosił Wicestarostę Krygra. 
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  Wicestarosta stwierdził, że z informacji jasno wynika, że w przeciągu chociażby 3 lat, od roku 
2020 przychody wyraźnie spadają a koszty rosną, co jest bardzo niepokojące. Widać to na wykresach,   
w materiałach, które Zarząd otrzymał. Widać ujemne przychody na tych wykresach. Straty szpitali,   
o czym już nie raz mówiono, bazują na wynikach ujemnych szpitali i to znacznych. Sytuacja na dzień 
dzisiejszy się nie poprawia i tak jak autorzy tych opracowań zauważają, iż koszty przewyższają przychody. 
W roku 2018 kiedy wprowadzono sieć szpitali, również były one niedofinansowane. Na dzień dzisiejszy 
brak rozwiązań, które mogłyby stan szpitali poprawić. Sytuacja nie wygląda optymistycznie.  

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

  Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 03 marca 2023 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

  Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 09 marca 2023 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 16 marca 2023 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………. 

Sławomir Kryger …………………………. 

Włodzimierz Ignasiński ………………… 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

   

 


